
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 1(24)
 Kultur- och fritidsnämnden 
 2020-06-11 

  

  
  
 

 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Abbotsalen, Rydals konferenscenter, Rydal klockan  

13.15 –17.37 Ajournerat klockan 14.25 – 14.45, 16.11-16.15 

  
Beslutande S Birgitta Andersson  

 S Peter Hellberg tjänstgör Andreas Augustson (S) 

 S Johan Hultén  

 C Belinda Sjöberg  

 C Eva Åberg Andersson tjänstgör för Linda Axelsson (C) 

 L Uno Johansson 

 M Tommy Blomster tjänstgör för Ylva Höglund (M) 

 M Magnus Lilliecrona  

 S Joanna Etherton tjänstgör för Martin Andersson (KD) 

 SD Sara Lindwall ersätter Mats Nordfält (SD) 

 V  Karin Jageby 

   

  Ej tjänstgörande ersättare 

Övriga Närvarande S Laila Neck 

   

   

  Tjänstepersoner 

  Rasmus Torngard, förvaltningschef   

  Henrik Yrlid, sekreterare 

  Victor Bengtsson, praktikant  

  Sofia Lubian, Västra Götalandsregionen via Skype § 60 

  Anna Laang, Boråsregionen Sjuhäradskommunalförbund §§ 

60–61 

  Niklas Gusténius, enhetschef 

  Torbjörn Stockenborn, enhetschef §§ 60–64 

  Andreas Lybacken, enhetschef §§ 60–62 

  Maria Skarnehall-Lövgren, utvecklingsledare §§ 63–76 

  Erik Glansin, Projektledare teknik- och serviceförvaltningen  

  § 63 

  Malin Ankarstrand, enhetschef barn- och utbildnings- 

  förvaltningen § 63 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 2(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

Utses att justera Magnus Lilliecrona 

  

Justeringens plats och tid Kultur- och fritidsförvaltningen, kommunhuset Kinna  

den 22 juni  

 

Underskrifter 

 

Sekreterare 

  

§§ 

 

59–77 

  Henrik Yrlid   

     

     

 Ordförande    

  Birgitta Andersson   

     

 Justerande    

  Magnus Lilliecrona   
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Instans Kultur- och fritidsnämnden §§ 59–77  
 
Sammanträdesdatum 2020-06-11 
 

Datum för anslags  
uppsättande 

 

2020-06-22 
 

 

Datum för anslags  

nedtagande 2020-07-14 
 

 

 

Förvaringsplats för 
protokollet

 

Kultur- och fritidsförvaltningen, kommunhuset, Kinna 

 

Underskrift   

                                            Henrik Yrlid 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

Innehållsförteckning 

  

Förändring av ärendelistan § 59 

  

Presentation av flernivåsamverkan och kultursamverkansmodellen § 60 

  

Presentation av kulturplan och kultursamverkan § 61 

  

Information om sommarplanering § 62 

  

Information om nytt skolområde i Skene § 63 

  

Beställning av förstudie rörande kultur- och idrottsverksamhet för § 64 

skolorna i Skeneområdet  

  

Ekonomisk månadsrapport § 65 

  

Beställning av förstudie för renovering av Kinnahallen § 66 

  

Bidrag till Kvinnojouren i Marks kommun år 2020 § 67 

  

Skrivelse från Röda korset om ekonomiskt stöd till kolloverksamhet § 68 

i Espevik  

  

Extra stöd till Studieförbundet Vuxenskolan § 69 

  

Revidering av taxor och avgifter 2021 för kommunens lokaler och  § 70 

anläggningar  

  

Riktlinjer för föreningsbidrag i Marks kommun år 2021 § 71 

  

Loggboken över kultur- och fritidsnämndens ärenden § 72 

  

Meddelanden § 73 

  

Synpunkter § 74 

  

Förlängning av hyresavtal med Nattbion § 75 

  

Övriga frågor § 76 

  

Förvaltningschefen informerar § 77 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

  



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 5(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 59/2020    

 Förändring av ärendelistan 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Följande ärende tillförs ärendelistan: 
- Förlängning av hyresavtal med Nattbion. 
 
Följande ärende utgår: 
- Anmälan av delegationsbeslut 
 
Ärendena protokollförs i den ordning som de behandlas på sammanträdet. 
 

 Dagens sammanträde 

 Birgitta Andersson (S) föreslår att ärendet förlängning av hyresavtal med    
 Nattbion läggs till ärendelista. 
 
 Birgitta Andersson (S) föreslår att ärendet anmälan av delegationsbeslut utgår  
 från ärendelistan. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt yrkandena och  

 finner att så sker. 

 

 __________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

  



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 6(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 60/2020                 Dnr  

 Presentation av flernivåsamverkan och kultursamverkansmodellen 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

Dagens sammanträde 

  Sofia Lubin från Västra Götalandsregionen redogör för kultursamverkansmodellen.  

  Kultursamverkansmodellen styrs av lagen om fördelning av statsbidrag till regional  

  kulturverksamhet och genom lagen möjliggörs stöd till kulturverksamhet för 320  

  miljoner kronor. I Kulturstrategin för Västra Götaland prioriteras exempelvis  

  folkbildning, kulturskola, och kulturella och kreativa näringar och platsutveckling.   

 

  Kultur- och fritidsnämndens ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

    Beslutsgång 

  Ordföranden tackar på nämndens vägnar för information. 

 

  Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 

   

  ____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 61/2020                 Dnr  

 Presentation av kulturplan och kultursamverkan 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

Dagens sammanträde 

  Anna Laang som arbetar på Boråsregionen Sjuhäradskommunalförbund informerar     

  om Boråsregionens Kulturplan 2020-2023. Planens syfte är att fördjupa samarbetet  

  mellan Sjuhärads kommuner för att skapa en långsiktig och hållbar utveckling av  

  kulturen i området med fokus på prosumenten- medskapare i kulturutbudet. I planen  

  anges bland annat att regionen vill skapa ett regionalt bibliotekskluster med ett  

  gemensamt medieutbud och främja samverkan mellan kultur och besöksnäring för att    

  öka Sjuhärads attraktionskraft. 

 

  Den 12 november 2020 kommer Boråsregionen arrangera ett dialogmöte för att  

  diskutera kulturplanen.  

     Beslutsgång 

  Ordföranden tackar på nämndens vägnar för information. 

 

  Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 

 

  ____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 62/2020                 Dnr  

Information om sommarplanering 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

 Ärendet 

           Med anledning av att sommaren står i antågande har det funnits önskemål att  

           förvaltningen ska redogör för vilka planer som finns för sommaren. 

          Dagens sammanträde 

 Enhetscheferna Niklas Gusténius och Andreas Lybacken informerar att det finns  

 rapporter som pekar på att det kommer finnas en ökad social oro under sommaren. För    

 att hantera detta har förvaltningen arbetat med förstärk de personalresurser som finns  

 tillgängliga under sommaren. Vidare förs dialoger med föreningslivet i kommunen för  

 att möjliggöra ett stort utbud på aktiviteter i Mark. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

          Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 

 

 ______________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 63/2020                 Dnr 2020–58 292 

 Information om nytt skolområde i Skene 
 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

Dagens sammanträde 

Till dagens sammanträde har projektledare Erik Glansin ,TSF, och enhetschef Malin  

Ankarstrand ,BUF, bjudits in för att informera om planerna för ett nytt skolområde i 

Skene. Under 2019 § 57 beslutade Barn- och utbildningsnämnden att ge förvaltnings-

chefen i uppdrag att beställa en projektering av skollokaler för förskoleklass till  

årskurs nio i Skene av teknik- och serviceförvaltningen. 

Projekteringen av nya skolbyggnader beräknas ta cirka ett år och förslaget innebär att 

ska finnas en F-6 skola med 600 elever och en 7-9 skola med 750 elever. Kultur- och 

fritidsnämnden berörs av projekt i form av placering av idrottshallar och bibliotek. 

     Beslutsgång 

  Ordföranden tack på nämndens vägnar för informationen.  

 

  Ordföranden frågar om informationen kan noteras och finner att så sker. 

  

  ____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 64/2020                 Dnr 2020–58 292 

 Beställning av förstudie rörande kultur- och idrottsverksamhet för   
 skolorna i Skeneområdet 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beställer en förstudie av anläggningar/lokaler för 
idrott och kultur inom projektet ”Skolorna i Skeneområdet” av teknik- och 
servicenämnden. 
 

 Ärendet 

 Genom beslut i barn- och utbildningsnämnden (Dnr 2017-233 291-5 §57/2019) har   
 barn- och utbildningsförvaltningen givits i uppdrag att utreda hur förskoleklass till års  
 kurs nio i Skene bör utformas för att långsiktigt klara lokalbehovet med beaktande av  
 beräknad befolkningstillväxt. Förvaltningschef (BUF) får även genom detta beslut i  
 uppdrag att beställa en projektering av skollokaler för förskoleklass till årskurs nio i  
 Skene av teknik- och serviceförvaltningen. 

 Som en konsekvens av detta beslut behöver även kultur- och fritidsnämnden beställa   
 en förstudie av teknik- och serviceförvaltningen i syfte att ta fram och tillföra projektet  
 en behovsbild baserad på de behov som kopplas till kultur- och fritidsnämndens an 
 svarsområden. 

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 28 maj 2020. 

 

 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsnämnden beställer en förstudie av anläggningar/lokaler för idrott och   
 kultur inom projektet ”Skolorna i Skeneområdet” av teknik- och servicenämnden. 

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden föreslår följande: 

 

 Kultur- och fritidsnämnden beställer en förstudie av anläggningar/lokaler för idrott och   

 kultur inom projektet ”Skolorna i Skeneområdet” av teknik- och ser-vicenämnden. 

 
 Förslaget antas 

 Expedieras till 

 Teknik- och servicenämnden 

 _____________ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 65/2020                 Dnr 2020–16 042 

 Ekonomisk månadsrapport 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

Ärendet 

Kultur- och fritidsnämnden behandlar på varje sammanträde ärendet ekonomisk  

månadsrapport. Vad gäller nämndens ekonomiska utfall till och med den sista maj  

ligger det på 31,2 mkr och det utgör 42% av nämndens budgetram på 75,2 mkr. 

Stora avvikelser mot budget går att se inom bland annat föreningsbidrag och kostna-

der för inomhusbad. För helåret 2020 är prognosen att kultur- och fritidsnämnden 

kommer redovisa ett underskott på 1,8 mkr. Orsaken till det prognosticerade under-

skottet går delvis att förklara med ett förväntat inkomstbortfall på 1,6 mkr till följd av 

pandemin Covid-19. 

    Dagens sammanträde 

  Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

  Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

    Beslutsgång 

  Ordföranden föreslår följande: 

 

  Informationen noteras. 

  

  Förslaget antas.  

  

  ____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 66/2020                 Dnr 2020–56 292 

            Beställning av förstudie för renovering av Kinnahallen  

Kultur- och fritidsnämndens beslut  
Kultur- och fritidsnämnden beställer härmed en förstudie av teknik- och  
servicenämnden avseende renovering och underhållsinsatser av Kinnahallen 
med utgångspunkt ur behov grundade i kultur- och fritidsnämndens uppdrag. 
 

 Ärendet 

 Kinnahallen är i omfattande behov av renoveringsinsatser på grund av ålder och  
 omfattande slitage. Utöver att tjäna som idrottshall för skolidrotten under byggnation   
 av Lyckeskola inklusive idrottshallar är Kinnahallen även främst hemmaarena för  
 Marbo basket. 

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 20 maj 2020. 

  
 Förvaltningens förslag till  
 Kultur- och fritidsnämnden beställer härmed en förstudie av teknik- och  
 servicenämnden avseende renovering och underhållsinsatser av Kinnahallen med  
 utgångspunkt ur behov grundade i kultur- och fritidsnämndens uppdrag. 

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden föreslår följande: 

 

 Kultur- och fritidsnämnden beställer härmed en förstudie av teknik- och  

 servicenämnden avseende renovering och underhållsinsatser av Kinnahallen med  

 utgångspunkt ur behov grundade i kultur- och fritidsnämndens  

 

 Förslaget antas 

           Expedieras till 

            Teknik- och servicenämnden 

  

 _____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 
 § 67/2020                 Dnr 2020–54 048 

 Bidrag till Kvinnojouren i Marks kommun år 2020 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att följa rekommendationen från  
direktionen för Sjuhärads kommunalförbund och under 2020 betala ut ett bi-
drag motsvarande 12 kr/invånare till Kvinnojouren i Mark. 
 

 Ärendet 

 Kvinnojouren i Mark har sökt föreningsbidrag. Direktionen för Sjuhärads  
 kommunalförbund rekommenderar att respektive kommun betalar en ersättning  
 motsvarande 12 kr/invånare till kvinnojourerna i Borås och Mark. 

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 15 maj 2020. 

 

 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att följa rekommendationen från direktionen för   
 Sjuhärads kommunalförbund och under 2020 betala ut ett bidrag motsvarande 12  
 kr/invånare till Kvinnojouren i Mark. 

          Dagens sammanträde 

          Enhetschef Niklas Gusténius redogör för ärendet.           

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet.  

 Beslutsgång 

 Ordföranden föreslår följande: 

 

 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att följa rekommendationen från direktionen för   

 Sjuhärads kommunalförbund och under 2020 betala ut ett bidrag motsvarande 12  

 kr/invånare till Kvinnojouren i Mark.  

 Förslaget antas. 

 Expedieras till 

           Kvinnojouren i Marks kommun 

 

 ____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 68/2020                                            Dnr 2020–38 180 
 
Skrivelse från Röda korset om ekonomiskt stöd till kolloverksamhet i 
Espevik 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden avslår ansökan med hänsyn till att organisationen 
redan erhållit medel för 2020. 
 
Röda korset rekommenderas att söka covid-19 bidrag. 
 

Ärendet 

 Det har till kultur- och fritidsförvaltningen den 2020 04 14 inkommit en skrivelse från   

 Markkretsen av Svenska Röda korset där organisationen efterfrågar ett ekonomiskt  

 stöd till 2020 års kolloverksamhet. 

 Organisationen vädjar om ett engångsbidrag om 65 000 kr från kultur- och  

 fritidsnämnden 

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 18 maj 2020. 
 
 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår kultur- och fritidsnämnden att avslå ansökan   
 med hänsyn till att organisationen redan erhållit medel för 2020.  

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Ledamöternas förslag till beslut 

 Johan Hultén (S) yrkar på ett tillägg av beslutet att Röda korset rekommenderas att   

 söka covid-19 bidrag.  

 Beslutsgång 

 Beslutsgång 1 

 Ordföranden föreslår följande: 

 

 Kultur- och fritidsnämnden avslår ansökan med hänsyn till att organisationen redan er  

 hållit medel för 2020. 

 

 Förslaget antas. 

 

 Beslutsgång 2 

 Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Johan Hulténs (S)  

 yrkande och finner att så sker. 

 Expedieras till 

           Markkretsen av Svenska Röda korset 

 ____________ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 69/2020                 Dnr 2020–60 805 

 Extra stöd till Studieförbund Vuxenskolan 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att tilldela Studieförbundet Vuxenskolan i 
Marks kommun ett extrastöd för coronarelaterade aktiviteter med särskild 
samhällsnytta motsvarande 200 tkr. 
 
Återrapportering ska ske till kultur- och fritidsförvaltningen senast 4 december 
2020. 
 

 Ärendet 

 Med anledning av Coronarelaterade aktiviteter har Studieförbundet Vuxenskolan in  
 kommit till kultur- och fritidsnämnden med en ansökan om extra stöd för att  
 tillsammans med andra frivilliginsatser arbeta med hemleverans av matvaror för  
 individer i riskgrupp. Behovet av extra stöd är direkt kopplat till pågående pandemi,  
 tidsbegränsat och avhängigt de råd och restriktioner som folkhälsomyndigheten  
 fortlöpande utverkar. 

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 29 maj 2020: 

 
 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att tilldela Studieförbundet Vuxenskolan i Marks   
 kommun ett extrastöd för coronarelaterade aktiviteter med särskild samhällsnytta mot 
 svarande 200 tkr.  
 
 Återrapportering ska ske till kultur- och fritidsförvaltningen senast 4 december 2020. 

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Ledamöternas förslag till beslut 

 Belinda Sjöberg (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Belinda Sjöbergs (C) 

 yrkande och finner att så sker.  

 Expedieras till  

 Studieförbundet Vuxenskolan 

 Kommunstyrelsen 
 _____________ 
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 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 
 § 70/2020                 Dnr 2020–25 042 

 Revidering av taxor och avgifter 2021 för kommunens lokaler och  
 anläggningar  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Kultur- och fritidsnämnden överlämnar förslaget på Taxor och avgifter 2021 
till kommunfullmäktige för vidare behandling. 
 
Förslaget skickas med följande ändringar: 
- Aktiviteter för barn- och unga 0–20 år ska vara kostnadsfria. 
 

 Ärendet 

 Taxor och avgifter ska årligen revideras och förslag på förändringar och  
 kompletteringar ska först presenteras för kultur- och fritidsnämnden för att sedan  
 beslutas av kommunstyrelsen och kommunfullmäktige.   

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 29 maj 2020: 

 
 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsnämnden överlämnar förslaget på Taxor och avgifter 2021 till  
 kommunfullmäktige för vidare behandling. 

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Ledamöternas förslag till beslut 

 Birgitta Andersson (S) yrkar på följande förändringar av förslag till taxor och avgifter. 

- Aktiviteter för barn- och unga 0–20 år ska vara kostnadsfria. 

 Beslutsgång 

 Beslutsgång 1  

 Ordföranden frågar om kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Birgitta Anderssons   

 (S) yrkande och finner att så sker. 

 

 Beslutsgång 2 

 Ordföranden förslår följande: 

 

 Kultur- och fritidsnämnden överlämnar förslaget på Taxor och avgifter 2021 till  

 kommunfullmäktige för vidare behandling. 

 

 Förslaget antas. 

 Expedieras till  

 Kommunstyrelsen 
 _____________ 
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Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 71/2020                 Dnr 2020–53 805 

 Riktlinjer för föreningsbidrag i Marks kommun 2021  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Ärendet återremitteras till förvaltningen för en ny beredning. 
 

 Ärendet 

 Kultur- och fritidsförvaltningen genomför årligen en översyn av regler för bidrag till  
 bidragsberättigade föreningar i Marks kommun. 

 Förvaltningen har tagit fram ett förslag som kultur- och fritidsnämnden har att ta  
 ställning till. Förslaget innehåller ett antal mindre justeringar och förtydliganden som   
 syftar till att förenkla för kommunens bidragsberättigade föreningar vid ansökan samt  
 vid handläggning. Förslaget innehåller dessutom en större förändring gällande  
 kulturbidragsformerna.  

 Ärendets behandling 

 Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 15 maj 2020: 

 
 Förvaltningens förslag till beslut 
 Kultur- och fritidsförvaltningen föreslår kultur- och fritidsnämnden att anta förslaget till   
 riktlinjer för föreningsbidrag i Marks kommun år 2021. 

 Dagens sammanträde 

 Utvecklingsledare Maria Skarnehall-Lövgren och enhetschef Niklas Gusténius redogör  

 för ärendet. 

 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Ledamöternas förslag till beslut 

 Karin Jageby (V), Magnus Lilliecrona (M) och Belinda Sjöberg (C) yrkar att ärendet  

 återremitteras till förvaltningen för en ny beredning. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar kultur- och fritidsnämndens om ärendet ska avgöras på dagens  

 sammanträde eller om det ska återremitteras till förvaltningen och finner att ärendet   

 ska återremitteras. 

 
 _____________ 

 
 
 
 
 

 
 
 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 18(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 § 72/2020                 Dnr 2020–34 004  

 Loggboken över kultur- och fritidsnämndens beslut 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen läggs till handlingarna. 
 

 Ärendet 

 Kultur- och fritidsnämnden har på sitt sammanträde den 8 april 2020 § 35 beslutat att   

 lägga till punkten loggboken över kultur- och fritidsnämndens ärenden som en stående  

 punkten på nämndens ärendelista. Loggboken innehåller den 3 juni 2020 34 stycken   

 ärenden som antingen inkommit eller upprättats av kultur- och fritidsnämnden.   

 Dagens sammanträde 

 Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om informationen kan läggas till handlingarna och finner att så   

 sker. 
 _____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 19(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 73/2020                  

 Meddelanden 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 

 Ärendet 

 Följande meddelanden har inkommit:  

  

A) Beslut att krisledningsnämnden ska träda i funktion 

 
B) KF § 52/2020 Årsredovisningen godkänns 

 
C) KF § 58/2020 Ansvarsfrihet beviljas 

 
D) Väv i Sjuhärad Vernissagekort 

 
E) Skrivelse från Folkbildningsrådet om studieförbundet Ibn Rushd 

 
F) Rapport från Folkbildningsrådet om folkbildningens betydelse för samhället 2019 

 
G) Rapport Riksantikvarieämbetet om kulturarvets ekonomiska påverkan 

 Beslutsgång 

 Ordföranden frågar om meddelandena kan läggas till handlingarna och finner att så     

 sker. 

 ______________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 20(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 § 74/2020                 Dnr 2020–17 809 

 Synpunkter 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Redovisning av synpunkterna läggs till handlingarna. 
 

 Ärendet 

 Följande synpunkterna redovisa: 

   

a)  Nedfallna träd över Viskastigen 

 

b)  Underhåll av Kurirleden 

 
c)  Skicket på Viskastigen 

 
d)   Rökning på Mos Strand 

 

 

 Beslutsgång 

 Ordförande frågar om redovisningen kan läggas till handlingarna och finner att så sker. 

  

 _____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 21(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 § 75/2020                 Dnr 2020-2 864 

 Förlängning av hyresavtal med Nattbion  

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
Nattbion beviljas inte hyresfrihet under kommande föreslagna förlängningspe-
riod av hyresavtalet för Kinna konserthusbiograf 2020-07-01 till och med 
2021-06-30. Förlängning av hyresavtalet tecknas för nämnda period med 
samma villkor som tidigare avtal från 1982.  
 
Nattbion informeras om möjlighet att i efterhand ansöka om hyresreduktion 
till följd av minskade intäkter på grund av coronapandemin. 
 

Ärendet 

Ulf Jansson Nattbion Handelsbolag bedriver en kommersiell biografverksamhet i Kinna 

konserthus. Hyresavtalet från 1982 är uppsagt för omförhandling och löper ut 30 juni 

2020. 

I sammanträdesprotokoll KFN Dnr 2020-2 864 § 34/2020 beslutade Kultur- och fritids-

nämnden att ge förvaltningen i uppdrag att utreda förutsättningar för olika modeller av 

fortsatt biografverksamhet i Kinna konserthus, samt förlänga befintligt avtal med Natt-

bion med 1 år. 

Nuvarande avtal innebär en fast årshyra med 26 000 kronor och en rörlig del baserad 

på 13% av den årliga brutto-omsättningen över 200 000 kronor. Nattbion Ulf Jansson 

Handelsbolag har inkommit med ett svar via mejl 24 maj 2020 med önskemål om att få 

hyran sänkt till 0 kronor/avtalat år och istället betala 10% av netto biljettintäkter under 

den förlängningsperioden t. o. m.  30 juni 2021 och i övrigt behålla samma villkor. I en 

förtydligande mejlkorrespondens bekräftar Nattbion den 2 juni 2020 att önskemålet om 

hyresreduktion inte har någon koppling till corona eller den ekonomiska problematik 

som kan följa i dess spår.  

Ärendets behandling 

Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteutlåtande är daterad den 15 maj 2020: 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Nattbion beviljas inte hyresfrihet under kommande föreslagna förlängningsperiod av hy-

resavtalet för Kinna konserthusbiograf 2020-07-01 till och med 2021-06-30. Förläng-

ning av hyresavtalet tecknas för nämnda period med samma villkor som tidigare avtal 

från 1982.  

Nattbion informeras om möjlighet att i efterhand ansöka om hyresreduktion till följd av 

minskade intäkter på grund av coronapandemin.  

Dagens sammanträde 

Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

 

Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare diskuterar ärendet. 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 22(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden föreslår följande: 

 

Nattbion beviljas inte hyresfrihet under kommande föreslagna förlängningsperiod av hy-

resavtalet för Kinna konserthusbiograf 2020-07-01 till och med 2021-06-30. Förläng-

ning av hyresavtalet tecknas för nämnda period med samma villkor som tidigare avtal 

från 1982.  

Nattbion informeras om möjlighet att i efterhand ansöka om hyresreduktion till följd av 

minskade intäkter på grund av coronapandemin.  

Förslaget antas. 

Expedieras till 

Ulf Jansson Nattbion Handelsbolag  

 

_____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 23(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 76/2020                  

Övriga frågor 

Johan Hultén (S) önskar att kultur- och fritidsnämnden på ett kommande sammanträde 

ska få information skicket på vandringslederna i Mark och vad det finns för ansvarsför-

delning beträffande skötseln av lederna.  

 

Magnus Lilliecrona (M) frågar vad som har hänt med konstverket ”Tre Löpare” som tidi-

gare satt på den gamla Horredshallen? 

 

- Förvaltningen återkommer med ett svar på frågan. 

 

Magnus Lilliecrona (M) önskar att tiderna på kultur- och fritidsnämndens ärendelista ses 

över till kommande sammanträden för att tiderna bättre ska stämma. 

 

Belinda Sjöberg (C) önskar att kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott ska börja hålla 

sammanträden till hösten. 

 

- Birgitta Andersson (S) svarar att ambitionen är att arbetsutskottets sammanträden 

ska återupptas till hösten. 

____________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 24(24) 
Kultur- och fritidsnämnden 2020-06-11 

 

 

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

 

 

§ 77/2020                 Dnr  

 Förvaltningschefen informerar 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 
 
Informationen noteras. 
 

 Dagens sammanträde 

 Förvaltningschef Rasmus Torngard informerar om att:  

- Rasmus Torngard kommer vara föräldraledig till höst. Föräldraledigheten medför 

att Niklas Gusténius blir tillförordnad förvaltningschef och Maria Skarnehall- 

Lövgren kommer gå in som tillförordnad chef för fritidsenheten. 

- Coronapandemin innebär förändrade ekonomiska förutsättningar för Marks  

kommun. Kultur- och fritidsförvaltningen kommer under hösten ta fram förslag på 

besparingar för att kunna vara förberedd ifall det skulle vara aktuellt genomföra 

besparingar. 

 

Kultur- och fritidsförvaltningens ledamöter och ersättare ges möjlighet att ställa frågor. 

 Beslutsgång 

 Ordföranden tackar för informationen och frågar om den kan noteras och finner att  

 så sker. 

 ____________ 

 

 


